



**HOWLIN' ★ KING ★ SNAKE**



**Presse-Info**  
Press-Info



[www.howlin-king-snake.com](http://www.howlin-king-snake.com)



# HOWLIN' ★ KING ★ SNAKE



[www.howlin-king-snake.com](http://www.howlin-king-snake.com)



# HOWLIN' ★ KING ★ SNAKE



## Presse-Info

Howlin' King Snake sind generell dem Blues Rock zuzuordnen, aber auch in der Lage aus fremden Genres Songmaterial zu interpretieren. Das 2006 gestartete Trio präsentiert eigene Titel aus 4 Alben, sowie populäre Rock- und Blues Klassiker, im Stile von Trio-Besetzungen der 60er und 70er Jahre. Wer unter anderem auf die Musik von Jimi Hendrix, Muddy Waters, Cream oder Johnny Winter steht, wird sich hier musikalisch zuhause fühlen können. Wem es fremd erscheint, der hat Gelegenheit sich befreit vom Mainstream der Gegenwart, mit Eric Kern (Vocs & Guitar), Stefan Huegle (Bass) und Kuno Holeczek (Schlagzeug), auf eine immer wieder neue, 100 Jahre alte Musikrichtung einzulassen.



## Press-Info

Howlin' King Snake is generally associated with north american and british blues rock, but the german trio is adept at making the crossover into other genres. Since their forming in 2006, Eric Kern (Vocs & Guitar), Stefan Huegle (Bass), Kuno Holeczek (Drums) have been playing their own compilations from 4 releases, augmented with popular greats of the 60s and 70s blues rock scene in the classic three man band style, intersperced with tracks from Eric Clapton, CCR, ZZ Top, Thin Lizzy and others. For fans of blues and blues rock giants like Robert Johnson, Muddy Waters, J.J. Cale, Jimi Hendrix, Cream and Jonny Winter, Howlin' King Snake delivers a program to make one feel musically „at home“ and elegantly transports you through 100 years of musical history to the veritable roots of blues rock.



[www.howlin-king-snake.com](http://www.howlin-king-snake.com)

Phone: 01577 73 43 460